



# Binocular History SOCIETY



n.p.o./e.V./v.z.w.  
Linking Yesterday's Heritage With Today's Technology

## 2026 Convention Registration and Reservation Form Anmelde- und Reservierungsformular Tagung 2026

Dear colleagues and cherished friends,

for details about the pre-conference (15 and 16 October 2026) and the conference programme (16 to 18 October 2026), it is still far too early; we can already promise, however, that – as always – it will be well worth your while. As we will once again be gathering in Germany in 2026, we expect a substantial number of attendees. We therefore recommend reserving your hotel room early.

Meeting expenses are divided into three parts:  
- Pre-conference cultural programme: approx. €50 (includes transport and entrance fees, excluding catering).  
- Conference fee: approx. €230 (includes hall rental, all meals from Friday evening to Sunday afternoon, and snacks & beverages during breaks; drinks with meals not included).  
- Accommodation: hotel costs according to your chosen room type.

The prices\* per room type **per night** (including breakfast and WIFI) are as follows:

Liebe Kolleginnen und Kollegen, liebe Freunde,

für Details zum Vorkonferenzprogramm (15. und 16. Oktober 2026) und zum Konferenzprogramm (16. bis 18. Oktober 2026) ist es noch deutlich zu früh; wir können jedoch schon jetzt versprechen, dass es – wie immer – sich lohnen wird. Da wir 2026 erneut in Deutschland tagen, rechnen wir mit einer beträchtlichen Zahl von Teilnehmern. Wir empfehlen daher, Ihr Hotelzimmer frühzeitig zu reservieren.

Die Tagungskosten setzen sich aus drei Teilen zusammen:

- Kulturelles Vorprogramm – ca. 50 € (inkl. Transport und Museumseintritte, ohne Verpflegung).
- Konferenzgebühr – ca. 230 € (inkl. Raummiere, alle Mahlzeiten von Freitagabend bis Sonntagmittag sowie Snacks & Getränke in den Pausen; Getränke zu den Mahlzeiten nicht inbegriffen).
- Unterkunft: Hotelkosten je nach gewähltem Zimmertyp.

Die Preise\* pro Zimmertyp und **Nacht** (inklusive Frühstück und WIFI) sind wie folgt:

	Number of rooms Anzahl der Zimmer	Price Preis
Standard single room/Einzelzimmer Standard	10	€98,00
Comfort single room/ Einzelzimmer Comfort	8	€116,00
Standard double room/Doppelzimmer Standard	8	€143,00
Comfort double room/Doppelzimmer Comfort	5	€161,00
Suite	9	€161,00
Family room (4 beds)/4-Bett Familienzimmer	1	€193,00
Family suite (3 beds)/3-Bett Familiensuite	2	€243,00
Family suite (4 beds)/4-Bett Familiensuite	1	€268,00



Payment for the cultural programme and the conference fee will be made upon arrival. Payment for the hotel accommodation is to be settled at the end of your stay; the hotel will contact you upon receipt of your reservation to request your credit card details.

Notwithstanding the fact that we have reserved the entire hotel, the number of rooms remains limited. Should it prove necessary, we will arrange a second hotel nearby, but it must be said: you will surely prefer to stay at the very centre of the action – hence we warmly recommend booking early.

Die Zahlung für das Kulturprogramm und die Konferenzgebühr erfolgt bei der Ankunft. Die Hotelkosten sind am Ende Ihres Aufenthalts zu begleichen; das Hotel wird Sie nach Erhalt Ihrer Reservierung kontaktieren, um Ihre Kreditkartendaten zu erfragen.

Ungeachtet der Tatsache, dass wir das gesamte Hotel reserviert haben, ist die Anzahl der Zimmer dennoch begrenzt. Falls erforderlich, werden wir ein zweites Hotel organisieren, doch man muss es klar sagen: Am liebsten wohnt man doch mitten im Geschehen – daher wird eine frühzeitige Buchung nachdrücklich empfohlen.

First and family name/Vor- und Nachname:

Number of accompanying persons/

Anzahl der Mitreisenden:

Room type/Zimmertyp:

Date of arrival/Anreisedatum:

Date of departure/Abreisedatum:

Participation in the pre-conference programme/  
Teilnahme am Vorprogramm:

#### **Liability disclaimer:**

The B.H.S. is a non-profit association established in Belgium. In recent years, it has become increasingly difficult and costly to obtain liability insurance for events taking place outside Belgium. Therefore, we can no longer offer this free coverage to our members. We kindly ask you to tick this disclaimer:

Participation in any event, meeting, excursion, or activity organized by the Society is voluntary and at the participant's own risk. The Society and its members do not assume liability for personal injury, property damage, or financial loss incurred during or as a result of participation in Society activities.

#### **Third-Party Services**

Where events involve third-party services (e.g., venue providers, guides, transport), the Society acts solely as a facilitator. Any contractual relationship or liability lies directly with the third-party provider.

#### **Insurance**

Participants are advised to carry personal liability and accident insurance. The Society does not provide in-

#### **Haftungsausschluss**

Die B.H.S. ist ein gemeinnütziger Verein mit Sitz in Belgien. In den letzten Jahren ist es zunehmend schwieriger und teurer geworden, eine Haftpflichtversicherung für Veranstaltungen außerhalb Belgiens abzuschließen. Daher können wir unseren Mitgliedern diesen kostenlosen Versicherungsschutz ab sofort nicht mehr anbieten. Wir bitten Sie daher, diesen Haftungsausschluss anzukreuzen:

Die Teilnahme an Veranstaltungen, Treffen, Exkursionen oder anderen Aktivitäten des Vereins erfolgt freiwillig und auf eigene Gefahr. Das Verein und ihre Mitglieder übernehmen keine Haftung für Personenschäden, Sachschäden oder finanzielle Verluste, die während oder infolge der Teilnahme entstehen.

#### **Dienstleistungen Dritter**

Soweit Veranstaltungen Dienstleistungen Dritter beinhalten (z. B. Veranstaltungsorte, Führungen, Transport), tritt der Verein lediglich als Vermittler auf. Etwaige vertragliche Beziehungen oder Haftungen bestehen direkt mit dem jeweiligen Drittanbieter.

surance coverage for attendees.

#### Limitation of Liability

The Society and its representatives shall not be held liable for damages arising from negligence. This limitation does not affect liability under mandatory statutory provisions.

#### Versicherung

Teilnehmer werden darauf hingewiesen, eine eigene Haftpflicht- und Unfallversicherung abzuschließen. Der Verein stellt keine Versicherungsdeckung für Teilnehmer bereit.

#### Haftungsbeschränkung

Die Gesellschaft und ihre Vertreter haften nicht für Schäden, die durch einfache Fahrlässigkeit verursacht wurden. Diese Haftungsbeschränkung berührt nicht die Haftung nach zwingenden gesetzlichen Vorschriften.

I have read the disclaimer and agree:

Ich habe den Haftungsausschluss gelesen und erkläre mich einverstanden:

First and family name/Vor- und Nachname:



Please save this PDF to your computer after completing it. You can then send it to both the hotel and our Conference Committee.

Bitte speichern Sie dieses PDF nach dem Ausfüllen auf Ihrem Computer. Sie können es anschließend sowohl an das Hotel als auch an unser Conference Committee senden.

please send this completed document to:  
bitte senden Sie dieses ausgefüllte Dokument an:

[conference-committee@bhs.binopedia.info](mailto:conference-committee@bhs.binopedia.info)

**AND/UND:**

[rezeption@domaene-walberberg.de](mailto:rezeption@domaene-walberberg.de)

We are truly looking forward to welcoming you in Brühl!  
Warm greetings from your BHS Board

Wir freuen uns sehr darauf, Sie in Brühl begrüßen zu dürfen!  
Herzliche Grüße von Ihrem BHS-Vorstand